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Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Fagerstagatan 17
163 53 Spänga
stockholm.se

Närvarande:

Björn Rydstedt, ordförande
Celal Altun, vice ordförande
Jan Kjellegård, serättare
Nassir Abdullahi, ersättare
Tommy Elofsson, Spånga företagarförening
Jan Westerberg, Spånga företagarförening
Håkan Rosander, Lunda Företagsgrupp
Dario Flygberg, Fastpartner, adjungerad
Tony Mellblom, stadsdelsdirektör
Charlotte Helmersson, utvecklingsstrateg, SDF
Abdo Goriya, Stockholm Business Region SBR/lnvest Stockholm

Jonas Eliasson, kanslichef, SDF
Christoffer Lindh, samhällsplanerare, SDF, punkt 3

Tidpunkt:
4 mars 2021, kl.9.00-10.30

Plats:
Digitalt via Skype samt Fagerstagatan 15, Spånga

1. Mötet öppnande
Ordförande Björn Rydstedt hälsar alla välkomna och
öppnade sammanträdet.

Stadsdelsdirektören redogjorde för stadsdelens
näringslivsarbete samt den ökade fokuseringen på
näringslivsfrågor och trygghetsfrågor i
kommunfullmäktiges budget- och
verksamhetsuppdrag för 2021.

Ordförande informerade om att Mansur Jama lämnar
näringslivsrådet och ersätts av Tiemon Okojevon.
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Ordförande föredrog strukturen för Skypemöte.

2. Val avjusterare
Håkan Rosander valdes till att justera protokollet.

3. Aktuella stadsdelsutvecklingsfrågor
Christoffer Lindh redovisade aktuella
utvecklingsprojekt i stadsdelen. Presentationen
bifogas protokollet.

4. Lokal handlingsplan för Spånga-Tenstas näringslivsarbete
för åren 2020-2022
Handlingsplanen har varit på remiss hos
näringslivsrådet. Inga synpunkter inkom. Den lokala
handlingsplanen fastställdes av stadsdelsnämnden i
februari.

En genomförandeplan håller på att tas fram och
kommer att skickas till rådet.

Den lokala handlingsplanen för näringslivsarbetet
bifogades till kallelsen.

5. Platssamverkan Tensta & Spånga - Bromsten
Toni Mellblom föredrog arbetet med Platssamverkan
Tensta, en PM bifogades till kallelsen.

Jonas Eliasson föredrog det nyligen uppstartade
arbetet med Platssamverkan Spånga - Bromsten.

6. Stockholms stads foretagsdialog den 4juni
Stockholms stad genomför, genom Stockholm
Business Region, företagsdialoger med samtliga
stadsdelar. Företagsdialogerna vänder sig till
företagen i respektive stadsdel och genomför digitalt
med anledning av pandemin.

Dialogen med Spånga-Tenstas företagare sker den 4
juni kl. 8.00. Inbjudan finns på Stockholms stads
webbplats:
https ://press. i nveststockho Im .se/posts/press re leases/stockho Im
sstad-fortsatter-d ia logen-med-faret
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Rådet uppmanas att aktivt marknadsföra dialogen i
sina respektive nätverk.

7. Näringslivsrådets arbetsformer
Rådet diskuterade rådets arbetsformer och kom fram
till att rådets två ordinarie sammanträde per år ska
vara övergripande och ha en strategisk inriktning.
Däremellan ska arbetet anpassas till de tre klustrens,
Spånga, Tensta & Lunda, specifika behov.

8. Rapporter
Inte några rapporter.

9. Övrigt
Niklas Dahlstrand tog upp det stora problemet med
måsar i Spånga centrum. Åtgärd måste göras. Rådet
var enhälligt. Förvaltningen fick i uppdrag att
återkomma i frågan.

I 0. Nästa möte
Fredagen den 15 oktober.

Vid protokollet:
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